
 

Notulen Bestuursorgaan KBF 

17.4.2023. 
 

Aanwezigen: Yanick Bos, Frank Stevens, Hans Kok, Paul Leysen, Nicole Vyncke, Bruno 

Vermeeren, Herman De Kegel (notulen) 

Verontschuldigd: Sam De Smet, Paul Verzele 

Afwezig: Jan Cools 

Agendapunten: 

1. Goedkeuring notulen 

○ Bestuursorgaan KBF 13.3.2023 

○ Algemene Vergadering KBF 25.3.2023 

○ Bestuursorgaan KBF 25.3.2023 

○ Algemene Vergadering KB-P 25.3.2023 

○ Bestuursorgaan KB-P 25.3.2023 

2. Dashboard 

3. Chaveehut 

4. Investeringsdossiers 

5. Algemene Vergaderingen  25.3.2023 

6. EVC-procedure 

7. Terugkoppeling BO CMBel 

8. Dag van de Bergsporter 6.5.2023 

9. Agenda RvCA 17.5.2023 

10. Varia 

○ Controle boekhouding i.k.v. giften 

○ Trainer A Sportklimmen  

1. Goedkeuring notulen. 

Volgende notulen worden zonder verdere opmerkingen goedgekeurd: 

● Bestuursorgaan KBF 13.3.2023 

● Algemene Vergadering KBF 25.3.2023 

● Bestuursorgaan KBF 25.3.2023 

● Algemene Vergadering KB-P 25.3.2023 

● Bestuursorgaan KB-P 25.3.2023  

2. Dashboard. 

Het ledenaantal bedraagt momenteel bijna 90% van wat vooropgesteld werd in de begroting 

2023. Bovendien moet het aanschrijven nog gebeuren van de sporters die hun lidmaatschap 

(nog) niet hernieuwden. 
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3. Chaveehut. 

In aanloop naar de bijeenkomst ontvingen de bestuurders een aantal mogelijke scenario’s 

over het invullen van de behoeften op middellange termijn (ook op vlak van duurzaamheid). 

In een gedachtewisseling komen volgende aspecten aan bod: 

● het verhogen van de functionaliteiten vereist een oplijsting van de beoogde functies 

en vereisten. Dit als basis voor de architect. 

● de mogelijkheden voor verbouwingen op de site zijn ruimer dan voorgesteld 

● containerbouw on site is sneller dan de klassieke manier van bouwen  maar biedt 

financieel geen voordeel 

Verder wordt van gedachten gewisseld over het aanpassen van de keuken aan de normen 

van het Federaal Voedselagentschap. Vooraleer een toelating te vragen verdient het 

aanbeveling een proefaudit voor te bereiden en te laten plaatsvinden. 

Soms moeten (dringende) beslissingen worden genomen. Om lange mailconversaties te 

vermijden worden die best zo concreet mogelijk voorgelegd. Bovendien is er nood aan een 

schriftelijke procedure voor geval beslissingen snel moeten worden genomen. 

Beslissingen: 

● m.b.t. de Chaveehut verschillende scenario’s uitwerken en per scenario koppelen aan 

een financieel plan 

● verkennen financiële pistes  

● overleg starten met de overheid  

● stand van zaken agenderen op BO’s 

● stand van zaken geven op de RvCA 17.5.2023 

● doel is een voorstel presenteren op de RvCA 15.11.2023 

● m.b.t. de keuken aanvraag bij FAVV voorbereiden en aanvragen officiële audit  

● voorstellen van (dringende) beslissingen concretiseren, bekrachtigen middels een 

schriftelijke procedure en de beslissingen opnemen in de notulen van het 

daaropvolgende BOesteringsdossiers. 

4.1. Vennhütte. 

De isolatie achteraan raakt beschadigd door vallende stenen en takken. Als de folie 

scheurt, kan er ongedierte in de isolatie. Hiervoor is een stelling nodig en dient hout 

te worden aangekocht. 

De dakgoot vooraan lekt aan een las en dient te worden hersteld. De werken 

vereisen de huur van een hoogtewerker. 

Beslissingen: 

● achtergevel bekleden 

● dakgoot herstellen  

4.2. Zonnepanelen. 

I.k.v. duurzaamheid was er de voorbije weken contact met enkele installateurs van 

zonnepanelen. Deze zouden geïnstalleerd worden op het secretariaat. 
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De verschillende offertes worden besproken.  

Beslissing: 

● de installatie van zonnepanelen op het secretariaat, parkeren en rekening 

houden met de budgettaire mogelijkheden. 

5. Algemene Vergaderingen KBF en KB-P. 

De voorbije Algemene Vergaderingen werden als positief ervaren, zowel de locatie (centraal 

en gemakkelijk bereikbaar met openbaar vervoer) als het verloop. Een aantal kleine 

verbeterpuntjes worden meegenomen naar een volgende organisatie. 

6. EVC-procedure. 

Erkende diploma’s en bijhorende bevoegdheden per discipline liggen vast in het KBF-

vademecuum. Niettemin wordt soms de vraag tot erkenning als sportkader gesteld voor 

iemand met een ander diploma en/of veel praktijkervaring. 

Binnen KBF bestaat hiervoor geen procedure en dus geen eenvormige behandeling. Omwille 

van de noodzaak aan sportkaders enerzijds en anderzijds de kwaliteits- én 

veiligheidsgarantie die KBF wil bieden, is een procedure aangewezen. 

Ter voorbereiding van de bijeenkomst werd de bestuurders een document bezorgd met de 

principes en verloop van dergelijke EVC-prodedure. (EVC = Eerder Verworven 

Competenties). 

Beslissingen: 

● een EVC-procedure is een uitzonderingstraject en regelmatig te evalueren  

● de jury dient haar beslissing te motiveren 

● aan het einde van een EVC-procedure de bevoegdheden communiceren naar 

betrokkene 

● de jury dient haar beslissing te motiveren 

● procedure opnemen in de jaarrapportering Algemene Vergadering (Bruno Vermeeren)   

● procedure bezorgen aan de celvoorzitters 

7. Terugkoppeling BO CMBel.  

De nieuwe CMBel-statuten worden momenteel vertaald en zullen voorgelegd worden op de 

Algemene Vergadering van CMBel (15.5.2023).  

8. Dag van de Bergsporter. 

Bij het overlopen van een stand van zaken worden enkele logistieke voorstellen gedaan. 

9. RvCA 17.5.2023.  

De voorlopige agendapunten van deze digitale bijeenkomst zijn: 

● lidgeld 2024 

● invoeren van een sociaal tarief lidgeld 
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● aanpassen clubstimuli 

Beslissing: 

● agenda en uitnodiging finaliseren (Bruno Vermeeren, Yanick Bos & Herman De Kegel)  

10. Varia. 

10.1. Controle i.k.v. boekhouding i.k.v. giften/legaten. 

Om giften te kunnen ontvangen werd een aanvraag ingediend bij de FOD Economie. 

Hierop werd een controle gedaan van de boekhouding. Uit deze controle bleek dat 

we weinig kans maken op een toestemming. Immers, 80 % van de middelen moet 

besteed worden aan de realisatie van een goed doel. 

10.2. Trainer A Sportklimmen. 

Recent is binnen KBF gestart met het ontwikkelen van een VTS-opleiding Trainer A 

Sportklimmen.  

Beslissing: 

● draft voorstellen op het BO 8.5.2023 en kaderen binnen het topsportbeleid  

10.3. AÖ - Bundesausschuss. 

Binnen AÖ werden recent de voor- en nadelen van een digitale lidkaart op een rij 

gezet. Om eventuele discussies over de geldigheid ervan te vermijden (bv. hutten, 

klimzalen, rotsen, enz..) wordt dit momenteel binnen besproken binnen de AÖ-

Sektionen. Een beslissing staat geagendeerd op de BA-bijeenkomst van juni. 

Beslissingen: 

● de verwachtingen van KBF (o.a. STOCARD-app) over een digitale lidkaart 

bezorgen aan Bart Vercruyssen (vertegenwoordiger van de AÖ-

Auslandsektionen binnen AÖ-BA)  

10.4. Membertribe Norriq. 

Melding wordt gemaakt van een uitnodiging voor een event van Norriq op donderdag 

11 mei. 

10.5. vzw Bergsportschool. 

Uiterlijk 1.1.2024 dienen de statuten aangepast van vzw Bergsportschool. Anderzijds, 

aangezien de opleidingen overgeheveld werden, heeft het instandhouden van deze 

vzw geen zin meer. 

Beslissing: 

● nagaan of deze vzw niet van nut kan zijn i.k.v. het ontvangen van giften en 

legaten. Zo niet de vzw opdoeken per 31.12.2023.  
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Volgende bijeenkomst: maandag 8.5.2023 om 19:30 u. op het secretariaat te Zwijndrecht 


